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Tělocvičná jednota Sokol Nový Hrádek 

Výroční zpráva za rok 2024 

Dne: 17. 3. 2025 

 

1. Úvodní slovo starosty 

Vážení členové, přátelé a podporovatelé Sokola Nový Hrádek, 

rok 2024 byl pro naši jednotu dalším pestrým obdobím. Podařilo se nám nejen uspořádat 

tradiční akce ale i výjimečnou událost - Oblastní všesokolský slet na hřišti před sokolovnou. 

Zároveň jsme tím oslavili  100 let naší sokolovny.  

Cvičební rozvrh jsme měli po celý rok zcela plný, podařilo se nám také rozšířit možnosti 

sportovního vyžití pro všechny věkové kategorie.  

 

Sokolovnu využívali členové  naší jednoty i ostatní zájemci na cvičení. Prostor sokolovny byl 

pronajímán na svatby, oslavy narozenin i pro cvičební aktivity jiných spolků.  

Velkou radost mám z toho, že jsme konečně začali s opravou střechy.  

V bytě máme stále rodinu Purshakových, děkujeme jim takto za starost o sokolovnu.  

Venkovní areál je nejvíce využíván přes léto. Cvičební jednotky i škola mají možnost místo 

cvičení v sokolovně využít venkovní hřiště. O areál se stará pan Milan Holinka starší, děkujeme 

mu za to. 

Děkuji současnému výboru za jeho práci. Jak víte, dnes zvolíme výbor nový. Svoji kariéru 

v Sokole chtějí skončit členové, kteří jsou dlouhá léta na důležitých pozicích ve výboru. Svoji 

práci dělali s maximálním nasazením a velmi dobře. Je to Jarka Drašnarová – jednatelka, 

Lidmila Martínková – náčelnice, Hana Svatoňová – matrikářka a Jiří Hlaváček – dříve 

místostarosta, teď člen výboru starající se požární bezpečnost a věci s tím spojené. Všichni čtyři 

pro mě byli  velkou oporou, vždy jsem se na ně mohla obrátit pro radu i pro pomoc. Nikdy mě 

nezklamali, jejich zkušenosti jsou k nezaplacení.  Jsem moc ráda, že všichni přislíbili pomáhat 

svým nástupcům nejen radou, ale i aktivní pomocí. Zároveň chci poděkovat Olze Chrenkové a 

Honzovi Říhovi za jejich účast v kontrolní komisi, na další období už na tuto pozici nechtějí 

kandidovat. 

Na místa všech odchozích dnes navrhujeme takové kandidáty, kteří mají moji veškerou důvěru. 

Jsou to lidé, kteří mají všechny předpoklady pro vykonávání funkce, na kterou jsou navrženi. 

Zároveň věřím, že budou přínosem pro modernizaci naší jednoty. Budu se snažit udělat vše, 

aby navržení kandidáti nelitovali vstupu do výboru jednoty a naopak bylo pro ně toto rozhodnutí 

přínosem.  

Sokol Nový Hrádek nadále upevňuje své hodnoty – sounáležitost, pohyb a lásku k vlasti. Těším 

se na společné akce. 

Veronika Bohadlová 

Starostka T.J. Sokol Nový Hrádek 
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2. Organizační struktura a členstvo 

• Počet členů ke konci roku 2024: 304 členů, z toho 188 dospělých, 97 žactva,          19 

dorostu 

• Zemřeli: nikdo z bratrů a sester naší jednoty v roce 2024 nezemřel 

• Výbor jednoty: 

o Starostka: Veronika Bohadlová, DiS. 

o Místostarosta: Ing. Jeronym Holý  

o Jednatel: Bc. Jarmila Drašnarová 

o Náčelník: Ing. Pavel Sobotka 

o Náčelnice: Lidmila Martínková 

o Pokladník: Renata Suchánková 

o Hospodářka: Radka Šrůtková 

o Matrikářka: Hana Svatoňová 

o Vzdělavatel: Ing. Jiří Hlaváček 

o Předseda odboru sportu: Jeronym Holý 

o Další členové výboru: Miloš Vondřejc, Jiří Hlaváček st., Pavel Bachura, Jana 

Černá 

o Kontrolní komise: Šárka Světlíková, Olga Marková, Jan Říha 

 

3. Hospodářská zpráva 

Zpráva místostarosty – valná hromada 17. 3. 2025 – informace k dotacím za rok 2024 

 

Dovolte mi seznámit vás s informacemi ohledně dotací. Na úvod uvedu jejich seznam 

s obdrženými částkami. 

- Národní sportovní agentura Můj klub - 72.864 Kč  

- ČOS Oblastní slet Nový Hrádek - 29.240 Kč (financování části nákladů sletu) 

- Župa Všestrannost - 25.000 Kč (náčiní – bosu, míče, florbal, fotbal) 

Celkem 127.104 Kč 

V roce 2024 byly příjmy z dotací srovnatelné s rokem 2023. Podpora z Národní 

sportovní agentury klesla z cca 120 tisíc Kč na 73 tisíc Kč. Předpokládali jsme dotaci kolem 80 

tisíc Kč, ale kvůli vyčerpání prostředků byly zřejmě plošně všem příjemcům prostředky 

kráceny. Pro rok 2025 má dotační titul Můj klub pro nás o něco výhodnější kritéria, očekáváme 

příjmy kolem 100 tisíc Kč. 

 

Dotaci Můj klub jsme použili na částečnou úhradu nákladů na energie. Ostatní dotace 

pak byly úzce účelové na vybavení sokolovny, nebo sportovní činnost. Loňský rok byl, jak 

všichni víme, sletový. Oblastní slet se konal i u nás a byl i díky dotaci z ČOS ve výši necelých 

30 tisíc Kč, ale zejména díky zapojení mnoha členů do jeho organizace, ziskový. 
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Děkujeme za prostředky ČOS, NSA a Sokolské župě Podkrkonošské – Jiráskově se 

sídlem v Náchodě. Rovněž děkuji za spolupráci při zpracování zejména vyúčtování dotací 

hospodářce Radce Šrůtkové, která připravuje veškeré podklady a zajišťuje výběr a označení 

dokladů v souladu s podmínkami uvedenými v dokumentech Rozhodnutí o přidělení dotace. 

Také děkujeme za stálou podporu starostce župy Heleně Rezkové.  

Velkým benefitem naší Tělocvičné jednoty je, že se dlouhodobě můžeme spolehnout na 

spolupráci městyse Nový Hrádek. Z jeho rozpočtu jsme loni čerpali ve dvou položkách 460 

tisíc Kč, tedy v podobné výši jako v posledních letech. Tyto prostředky nejsou až na výjimky 

určeny na provoz, ale na splácení půjček, kterých menší část máme z rekonstrukce sokolovny 

a zbytek v souvislosti s vybudováním venkovního areálu. Děkujeme zastupitelstvu a vedení 

městyse. 

Děkujeme místní firmě Frydent, která byla v loňském roce nejštědřejším dárcem z řad 

firem a soukromých osob. Částkami nad 10.000 Kč byli pravidelní dárci p. Kratochvílová a 

stavební firma Okrouhlický. Děkujeme i ostatním dárcům většinou členům naší T. J., kteří 

přispěli v řádu jednotek tisíc Kč. 

Dovolte mi zmínit započetí prací na dlouho plánované rekonstrukci střechy sokolovny 

formou výměny střešní krytiny. Po několika jednáních se zejména díky br. Miloši Vondřejcovi 

podařilo najít dodavatele - firmu p. Nováka. Miloš ve spolupráci s br. Pavlem Sobotkou se 

největší měrou zasloužili o úspěšnou žádost o dotaci na MAS Pohoda venkova. V současnosti 

je dotace schválená, v letošním roce bychom měli dostat necelých 300 tisíc Kč.  

Uvidíme, jak budou práce pokračovat. Věříme, že p. Novák nám v tomto a příštích 

letech postupně vymění krytinu na celé střeše, což by měla být doufejme na dlouhou dobu 

poslední velká investice do budovy sokolovny a přilehlého sportovního areálu. 

 

Děkuji za pozornost, za výbor T. J. Sokol Nový Hrádek místostarosta Jeronym Holý ml. 
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Zprávu o hospodaření vypracovala Radka Šrůtková. 
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4. Zpráva kontrolní komise 

 
Kontrolní komise T. J. Sokol pracuje ve složení Šárka Světlíková (předseda komise) a 

členové komise Olga Chrenková a Jan Říha. 

O činnosti TJ. jsme průběžně informování kopiemi zápisů ze schůzí výboru. Na základě 

rozhodnutí starostky sokola, se vždy jeden ze členů kontrolní komise bude účastnit výboru 

sokola. 

Dne 12.3.2025 proběhla fyzická kontrola účetních dokumentů, dokladů a zůstatků účtů.   

 

Informace o provedené kontrole: 

1. Kontrola účetních dokladů v návaznosti na účetní knihu a skutečnost 

2. Roční účetní uzávěrky za rok 2024 

3. Inventarizace majetku 

4. Schůzová činnost výboru 

5. Účast na vybraných akcích T. J. 

 

Kontrolní zjištění a doporučení: 

1. Kontrolní komise TJ vzala na vědomí a souhlasí s informací o plnění rozpočtu 2024 

včetně zdůvodnění a vysvětlení odchylek. K návrhu rozpočtu na rok 2025 nemá 

připomínek.  

2. Kontrolní komise provedla kontrolu účetních dokladů, vyslovuje s účetnictvím souhlas 

a doporučuje schválit účetní uzávěrku za rok 2024 a rozpočet na rok 2025. 

3. Kontrolní komise vzala na vědomí informaci o členské základně a způsobu zajištění 

výběru členských příspěvků.   

4. Kontrolní komise pozitivně hodnotí celkovou práci předsedy a vedení výboru. Schůze 

výborů probíhají efektivně podle předtím stanovené agendy. Vše je přehledně 

zveřejněno ve vývěsce na náměstí a na internetových stránkách sokol.novy-hradek.cz. 

5. Kontrolní komise hodnotí pozitivně práci na přípravě a realizaci všech akcí pořádané tj 

Sokol Nový hrádek. 

 

V Novém Hrádku dne 17.3.2025                                                      

Vypracovala: Šárka Světlíková, předsedkyně kontrolní komise 
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5. Sportovní a kulturní činnost 

Pořádáme pravidelné sportovní aktivity pro všechny věkové kategorie.  

Přehled sportovní a kulturní činnosti T. J. Sokol Nový Hrádek za rok 2024 

  6.1.   tréninky-za sněhem LO Šerl.mlýn   - 12 úč 

13.1.                     ,,                                          7 úč 

18.2.                                     Orlické záhoří - 15 úč 

20.1. Sokolský ples hudba J.K.Band - 180 účast 

21.1. Dětský maškarní org.Machová Radka - 76 dětí 102  dosp. 

24.2. Kontrolní sraz cvičitelů sl.skladby Sokolhraní - Martinková TD 

  4.3. Valná hromada Na Kovárně 

16.3. Kontrolní sraz cv. sl. skladby Rocková symfonie - Sobotka P.TD 

17.3. Seminář jógy v Hr.Králové - Martinková,Štětinová 

19.3. Přednáška cyklisty p.Šestáka Od Baltu po Jadran - 30 os 

21.3. Jarní brigáda - 20 osob 

4.5.   Pouť do Vambeřic - 26 osob 

11.5. Hrádouská vařečka pochod - 1261 úč 

17.5. Ukončení lyžařské sezony LO - 27 dosp., 17 mládež 

18.5. Oblastní slet ve Dvoře Králové - 62 cvičící+4 doprovod 

 1.6.  Zkoušky na slet.vystoupení Hradec Králové 

 2.6.  Krajský slet v Hradci Králové -  62 cvičící+ 3 doprovod 

 8.6.  Oblastní slet N.Hrádek - /62 Hrádováků/ 472 cv,68 poř.,618 div 

15.6. Zkouška na sletové vystoupení Pardubice 

16.6. Krajský slet v Pardubicích - 58 cvičících 

29.6.-5.7.  XVII.všesokolský slet Praha  54 cvič.+5 doprovod 

 7.7.  Pietní setkání na Končinách u Č.Kostelce Hlaváčkovi Jiřina a Jiří 

27.7. Fiftýnek soutěž pro veřejnost – mládež 16 os volejbal,fotbal, házená 

25.8. Vystoupení se skladbou Sokolhraní v Bystrém -12 cvičenců 

 4.9.  Výlet Lány, klášter Břevnov - 16 úč 

27.9. Noc sokoloven Šplh a jiné sport.aktivity - 26 dětí 10 organizátorů 

  5.9.  Brigáda úklidy venku, úpravy keřů -13 osob 

  8.9.  Zahájení cv. roku LO-cyklovýlet - 21 úč, z toho 11 dětí 35km 

19.9.  Seminář pro cv. rodiče a děti a předškolní v Praze TD - Kozlová Eliška,Machová Radka 

19.-20.9. Doškolovací sraz župních vedoucích za mladší ženy a dorostenky   

                TD Praha - Vaňková Markéta 

27.9. Turnaj v tenise žactvo na Borové - 6 dětí ,1 vedoucí Š.Světlíková 

 8.10. Den sokolstva – mše za padlé sokoly ve svět.válkách v kostele v Novém Hrádku 25 úč. 

12.10. Župní přebor v přespolním běhu u rozhledny závodníků z toho 34 hrádovští 

říjen, listopad – taneční pro dospělé mistři manželé Kyselí - 8 lekcí, 9 párů  

16.-22.12. soustředění LO na Zvoničce Krkonoše 14 žactvo, 2 dorost, 6 dospělí + 5 trenér 

2023-24  Se sokolem do života projekt pro předškolní děti, 

                vedoucí Machová Radka účast  9 dětí 
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Výlety seniorů : 

 8.3. Olešnice        6,5 km    22 úč                  130 

16.4. trasa Vařečky 6 km     14 úč                     84 

24.4. Polsko            6km      12 úč                     72 

30.4. Spy                 5km      20 úč                   100 

7.5.   Borová           5 km      16 úč                     80 

14.5.  Sněžné          6,5 km   13 úč                     84,5 

28.5.  Polsko           4 km      15 úč                     60 

11.6.  Nové Město  8 km       11 úč                     88 

 

 celkem                                                           699 km 

 

Adventní procházky seniorů 2024 

5.12. Sněžné společný výlet  4 km  10 úč        40 

         jednotlivci                                              263 km 

 

Zapsala Martinková Lidmila 7. ledna 2025 

 

 

Zpráva náčelnice za rok 2024 za všestrannost  

 

Zdá se, že bych mohla opsat text zprávy z minulého roku, řada akcí a činností si jsou podobné. 

Rok 2024 byl ale výrazný pro nás sokoly konáním XVII.  všesokolského sletu.   

      Prvotně museli cvičitelé absolvovat několik nácvičných srazů v Praze a v Brně, kde se 

prakticky učili provádění cviků a choreografie, snažili se dostat vše do hlavy a těla. Následně 

vše předávali  devět měsíců ve všedních dnech i o nedělích svým vstřícným cvičencům. 

Děkujeme cvičitelům Radce Machové, Lídě Martinkové, Pavlu Sobotkovi a Markétě Vaňkové. 

Díky jejich obětavosti a schopnostem mohlo vystupovat 62 cvičenců ve čtyřech skladbách 

postupně ve Dvoře Králové, Hradci Králové, v Pardubicích, u nás v Novém Hrádku a v Praze. 

Dětskou skladbu jsme prezentovali ještě v létě v Bystrém a radost z vystoupení mužů a mládeže 

jsme měli jistě na vystoupení při letošním Sokolském plese. Atmosféru si můžeme opakovat na 

stránkách YouTube, fotozáznamech, Sletovém památníku i našich vzpomínkách. 

     Všestranná cvičení a sportování probíhala současně s nácvikem sletových skladeb. A to pro 

rodiče a děti s Eliškou Kozlovou, předškolní děti s Radkou Machovou v projektu Se sokolem 

do života, mladší a starší žactvo také s Radkou, cvičení kondiční s Markétou, zdravotní pro 

seniory s Lídou, cvičení na bosu kombinované se zdravotním a kondičním cvičením s Maruškou 

Gargulákovou. Šárka Světlíková učí tenisu žactvo, absolvovali utkání s dětmi na Borové. 

Martin Stříbrný trénuje mládež i dospělé v badmintonu. 
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Vojta Havrda chodil s kluky hrát florbal. Fotbal pro malé kluky převzal  ochotně po Veronice 

Drašnarové a Pavlu Sobotkovi pro nás nový člen jednoty Pavel Moravec z Bohdašína, pomáhají 

mu Standa Drašnar mladší a také Vojta Bohadlo. Nově od podzimu se zaměřil na rehabilitační 

cvičení Pepa Dušek s metodou Richarda Smíška. Volejbal hráli muži a ženy ve dvou skupinách 

s Jerynem Holým mladším a s Milošem Langrem, na fotbal mužů lákal Vítek Doubek, na 

nohejbal Kamil Mádr. Manželé Kyselí trénují tanec a opět uspořádali osm lekcí tanečních pro 

dospělé,  posilovna je  využívána pod vedením Pavla Bachury. 

Z dotací župy  na činnost jsme mohli dokoupit tři nové bosu, gymbally, vybavení pro florbalisty, 

gumy na rehabilitační cvičení. Cvičitelé Martinková, Štětinová absolvovali doškolovací 

seminář jógy v Hradci Králové, Eliška Kozlová a Radka Machová  seminář pro cvičitele rodičů 

a dětí a předškolních dětí v Praze, Markéta Vaňková doškolovací sraz župních vedoucích za 

mladší ženy a dorostenky. 

        V lednu jsme organizovali tradiční Sokolský ples, poprvé dětský maškarní ples 

organizovala úspěšně Radka Machová se svojí rodinou i s pomocí starší mládeže. V březnu 

jsme se sešli na valné hromadě  Na Kovárně a také na přednášce cyklisty p.Šestáka na téma  Od 

Baltu po Jadran, uklízeli jsme při jarní i podzimní brigádě v areálu sokolovny. V květnu se 

vydalo několik sokolů společně s ostatními poutníky na pouť do Vambeřic, tradiční Hrádouskou 

vařečkou  s kontrolou v Rokoli  prošlo 1261 pochodníků. Jirka a Jiřina Hlaváčkovi  se 

nezapomněli  zúčastnit  Pietního setkání na Končinách u Červeného Kostelce. Proběhla soutěž 

pro veřejnost Fiftýnek zaměřená na mládež v soutěžení ve volejbale, fotbale a házené. Pro děti 

Noc sokoloven byla vyhlášena se zaměřením na šplh a další sportovní aktivity, novinkou vázání 

uzlů. Dne 8. října jsme uctili Památný den sokolstva v hrádovském kostele, kde se konala mše 

za padlé sokoly ve světových válkách. Se seniory jsme se vydaly na výlet s cestovní kanceláří 

Jany Hudkové do Lán do reprezentativního zámečku našich presidentů a dále do kláštera 

prvních benediktinů u nás do Břevnova. 

Ve spolupráci s lyžařským oddílem mohl proběhnout Župní přebor v přespolním běhu u 

rozhledny. 

   Součet kilometrů, který ušli společně senioři v roce 2024  vyšel 699 kilometrů. Na záznamech 

Adventní procházky seniorů to bylo 263 kilometrů. 

   Takže jedna činnost v průběhu roku skončí a další se již připravuje. Pravidelného pohybu, 

kultury, setkávání  není nikdy dost.Jednotlivé akce se snažíme včas propagovat ve vývěsce na 

náměstí, na stránkách jednoty a městysu a následně vyhodnocovat ve Frymburských ozvěnách. 

   Děkujeme všem pomahatelům při cvičení, při sportovních a kulturních akcích.  Děkujeme 

všem maminkám, které nám při sletu zajišťovaly dovoz dětí  a dohled na ně. 
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Zpráva lyžařského oddílu Sokola Nový Hrádek pro valnou hromadu 2025 

Podávám zprávu za lyžařský oddíl, který jediný je registrovaný ve sportech na ústředí České 

obce sokolské a Svazu lyžařů ČR. Všechny ostatní sporty v naší jednotě se provozují pod 

všestranností. 

V registraci sportovních oddílů ČOS jsme vykázali 22 dospělých, 18 mládeže a 5 trenérů. Oddíl 

začíná každoročně trénovat 1. úterý v září. Ještě v příjemném počasí  se vždy organizuje něco 

atraktivního, předeloni to byl sjezd části Labe na lodičkách, vloni cyklistický výlet ze Šerlichu 

po hřebeni Orlických hor přez Olešnici a Tazsow. Co nejdéle probíhají tréninky v přírodě, účast 

na župním přeboru v přespolním běhu je samozřejmostí. Potom už se soustřeďujeme na 

trénování kondice a mrštnosti před soustředěním na Zvoničce. To se vyplácí, soustředění 

proběhlo opět bez úrazu. 

Už druhou sezonu se doma potýkáme s nedostatkem sněhu. Vloni to byla rekordně teplá zima, 

letos rekordní suchá zima. Takže se občas točil vlek na Panské stráni pouze pro naše děti 

vybavené šutračkami na minimální sněhové podložce. Ekzistence areálu a regulerní provoz 

vleku se zatím  daří držet hlavně díky dobrovolnické práci našich členů, ale i ostatních Sokolů 

i pár nesokolů. Náklady se snažíme minimalizovat, hodně pomáhá oslovování sponzorů, letos 

díky Marka Sychrovského, Jakuba Klimeše a Davida Beka. Při vší bídě s počasím, přece jen 

něco doma na sněhu natrénujeme. Ostatní sokolské oddíly jsou na tom hůře. Pokud se zadaří 

alespoň 3 neděle jezdit i pro veřejnost, jsme okamžitě za vodou. 

Byl rozepsán oblastní přebor v obřím slalomu na Hrádku, který se měl jet společně s župou 

Orlickou 8. února. Nebylo na čem, ale odjel se tradiční přejezd Orlických hor na běžkách 

organizovaný odborem všestrannosti 15. února za velice dobrých sněhových podmínek. 

15. února se děti zůčasnily obřího slalomu o Cenu Metuje v Deštném. Někteří byli na bedně a 

Josef Bek byl vyhlášen celkovým vítězem s nejlepším časem. 

V sobotu 22. února jsme narychlo uspořádali přebor ČOS v obřím slalomu na Červeňáku v 

Olešnici za zrušený přebor v Zásadě v Jizerských horách, kde jim utekl i technický sníh. Bylo 

nám líto našich dětí, kteří by přišly o nejdůležitější závod v sezoně. Ohromě nám vyšli vsříc 

přátelé v Olešnici, nejen že dokonale připravili náhradní svah i zázemí pro kancelář, ale 

dokonce i půjčili sněžné vozidlo pro stavbu trati. Škoda, že to bylo v náhradním termínu a 

přijelo málo sokolských oddílů. Částečně to zachránili kolegové z župy – Sokolové z České 

Skalice. Narychlo jsme též pozvali sousedy z LK Nové Město. 

Trénovat budeme s dětmi ještě 1x týdně do 23. května, kdy je na Panské stráni odměníme a 

vyhlásíme vítěze tabulky. Společně s rodičema u pivečka a opékačkou buřtíků sezonu 

zakončíme. 

J. Holý st. 14.3.2025 

předseda lyžařského oddílu
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6. Plány na rok 2025 

• Pokračovat v opravě střechy 

• Udržet nabídku cvičení pro různé věkové skupiny 

• Organizace sportovních aktivit a kulturních akcí 

• S novým výborem pokračovat v pořádání všech aktivit naší sokolské jednoty 

Plán činnosti na rok 2025 

Leden - Sokolský ples 25. 1., Dětský karneval 26. 1.  

Únor - Přebor ČOS v obřím slalomu  22. 2., Přejezd Orlických hor 15. 2. 

Březen - Valná hromada 17. 3., brigáda 28. 3.  

Duben 

Květen – pouť do Vambeřic, Hrádouská vařečka 17. 5., Fiftýn, zakončení lyžařské sezóny 

Červen – Noc sokoloven 

Červenec – srpen – Fiftýnek 

Září – župní přebor  v přespolním běhu, podzimní brigáda 

Říjen – Památný den sokolstva (kameny zmizelých) 

Listopad – taneční kurzy pro dospělé 

Prosinec - lyžařské soustředění v Peci pod Sněžkou 

 

 

7.Návrh rozpočtu na rok 2025 

 

Návrh rozpočtu TJ. Sokol Nový Hrádek na rok 2025    

    

Příjmy (v tis. Kč) 

Činnost 

Hlavní Hospodářská Celkem 

Tržby za provozování vleku   0 0 

Členské příspěvky 140   140 

Oddílové příspěvky + poplatky za cvičení 75   75 

Dar od městyse Nový Hrádek 425   425 

Pronájem sokolovny (plesy, škola, příměstský tábor, apod.)   60 60 

Pronájem bytu a další nájemné   140 140 

Přijaté zálohy za energie spojené s bytem   80 80 

Příjmy z vlastních akcí (ples, dět.karneval, HV, slet apod.) 150   150 

Provozní dotace (můj klub) 99   99 

Úroky z vkladů u bank 30   30 

Dary  90   90 

Dotace MAS Pohoda venkova – oprava střechy 300   300 

Příjmy celkem 1309 280 1589 
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Výdaje (v tis. Kč) 
Činnost 

Hlavní Hospodářská Celkem 

Spotřeba energie a vody 180 45 225 

Spotřeba materiálu a drobný majetek 50 10 60 

Sportovní potřeby 35   35 

Spotřeba potravin   60 60 

Revize 30 10 40 

Opravy a udržování* 670 10 680 

Cestovné 40   40 

Náklady na reprezentaci 5   5 

Mzdy a odměny 90 0 90 

Pojištění 15   15 

Poskytnuté příspěvky Sokolu** 78   78 

Splátky půjček 425   425 

Daně a poplatky   4 4 

Výdaje celkem 1618 139 1757 

    

Stav financí ke konci roku 2024    

Pokladna 197   

Běžné účty 180   

Termínované vklady 1151   

Celkem 1528   

    

* Opravy a udržování – 650 tis. Kč na opravu střechy    

** Příspěvky Sokolu – 30 tis. Rezervní fond, 30 tis.ČOS, 18 tis. Kč župa  

 

 

8. Poděkování 

Bratři a sestry, milí přátelé, 

děkuji  všem, kteří se podíleli na naší činnosti v uplynulém roce, také za výbornou spolupráci 

s městysem,  ostatními spolky a základní školou.  

Ráda bych vyzdvihla práci s našich cvičitelů, členů výboru a především dobrovolníků, kteří 

jsou důležitou součástí našeho spolku. Bez vás by naše činnost nebyla možná.  

Vaše nadšení, čas a úsilí, které věnujete nejen cvičením, ale i organizaci našich akcí, pečení, 

brigádám, jsou tím, co Sokola dělá silným a jedinečným společenstvím. 

Veronika Bohadlová, starostka T. J. Sokol Nový Hrádek 

 

Schváleno výborem T.J. Sokol Nový Hrádek dne 17. 3. 2025 

 


